
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Majkowskiego

na 71. posiedzeniu Senatu
w dniu 3 marca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

W dniu 3 grudnia 2010 r. odby³o siê walne zgromadzenie akcjonariuszy spó³ki Energa SA, na którym
w³aœciciel, czyli Skarb Pañstwa, nie udzieli³ zarz¹dowi zgody na podniesienie o 2,4 miliarda z³ kapita³u
spó³ce celowej, która mia³a realizowaæ projekt budowy nowej elektrowni wêglowej o mocy 1000 MW
w Ostro³êce.

Spó³ka ma szereg wymaganych do uruchomienia inwestycji decyzji i umów, miêdzy innymi studium
wykonalnoœci, umowê przy³¹czeniow¹ z PSE Operator, dostawy paliwa s¹ zabezpieczone wieloletni¹
umow¹ z kopalni¹ „Bogdanka”, a tak¿e od kilku tygodni jest aktualne pozwolenie na budowê.

Czy prywatyzacja grupy kapita³owej Energa poprzez po³¹czenie z PGE bêdzie skutkowaæ rozpoczê-
ciem tej jak¿e potrzebnej inwestycji w sektorze elektroenergetycznym?

Czy Pan Minister, jako przedstawiciel w³aœciciela, obecnie wyrazi zgodê na dokapitalizowanie wymie-
nionej spó³ki?

Krzysztof Majkowski




